
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 6. september 2021   
 
Tilstede: Svanhild Urholm, Grete Brevig, Tonje Skistad, Janne Braarud Jensen, 
Hanne-Eli Nordstrand 
Forfall: Gabriele Oehninger-Storvoll, Torunn Holtbakk, Sandra Nilsen Jentoft, Inger 
Repstad Thorsen 
Referat av: Tonje Skistad 

 

Sak 1  Økonomi 
Sum konto total: 541 258 kr 

 

Sak 2  Krisepakke 
Avlyste stevner pga korona 
- Lydighet 2. januar 
- Lydighet 27-28. februar 
- Rallylydighet 10. april 
- Bruks 17-18. april 
- Agility 1-2. mai 
 
Avlyste kurs pga korona 
- Nesearbeidskurs 6 deltakere x 1400 kr = 8400 kr 
 
Avlyst utleie i hallen: 6800 kr 

 

Sak 3  Kurs 
- Nesearbeid  
- Agility 
- Valpekurs 
- Kreativ lydighet 
 

Sak 4  Stevner 
Kiosk 
- Svanhild og Gabriele ordner innkjøp til kiosken. 
- Grilling på Plankevalpen 
 
To konkurrerende stevner samme helg LP - sjekke nærliggende stevner for neste år 
Søke stevner for 2022. 
 
 



Premier 
- LP og Plankevalpen bruker premier vi har liggende. 
- Agilitystevnet har søkt VOM om premier til oktoberstevnet. 

 

Sak 5  Eventuelt 
- Svanhild har møte med nestlederen i Helsesportlaget tirsdag 7. september. Vi skal 
søke om støtte til handicaprampe og nytt gjerde ved veien.  
- Toner til printer 
- Kåringsprøve boxerklubben 12. september 
- Agilityhindrene vi kjøpte i fjor har endelig blitt levert. 
- Oppvaskmaskinen står med vann. Svanhild sjekker opp. 

 


